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Protokół 

z obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 28 grudnia 2011 roku 

 

1. Otwarcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński o godzinie 10
03 

otworzył obrady XVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 

 

 

 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności
1
 stwierdził quorum Rady w liczbie 9 radnych (nieobecni na sali radni: p. Tomasz 

Dubiński, p. Małgorzata Kaim, p. Adam Ludwiniak, p. Andrzej Miczarek, p. Marcin 

Pawłowski, p. Marcin Sukiennik) i uznał prawomocność obrad. 

 

 

Na salę wszedł Radny p. Andrzej Milczarek. 

 

 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński przedstawił 

porządek obrad
2
. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zwrócił się z wnioskiem o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu Uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Mińskiego – druk Nr 148, jako punktu 16. 

 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zwrócił się również z wnioskiem  

o wprowadzenie do porządku obrad punktu ,,sprawozdanie z działalności Izby Rolniczej”. 

Sprawozdanie przedstawi p. Marek Kulas, członek Izby Rolniczej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zaproponował 

omówienie tego sprawozdania w punkcie 8A. 

 

Porządek obrad wraz z dwoma poprawkami przegłosowano:  

za – 10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

                                                 
1
 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 28 grudnia 2011 roku. 

2
 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 28 grudnia 2011 roku. 
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W głosowaniu brało udział 10 radnych. Nieobecni na sali radni ( p. Tomasz Dubiński, 

 p. Małgorzata Kaim, p. Adam Ludwiniak, p. Marcin Pawłowski, p. Marcin Sukiennik) 

 

Porządek obrad po zmianach: 
1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

6. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

7. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

8. Informacja na temat funkcjonowania placówek oświatowych na terenie Gminy Halinów. 

8A. Sprawozdanie z działalności Izby Rolniczej. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2011-2020 – Druk Nr 135. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmian w budżecie Gminy Halinów 

na 2011 rok – Druk Nr 136. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia wykazu i planu 

finansowego wydatków budżetowych Gminy Halinów, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2011 – Druk Nr 137. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej  

w Halinowie Nr XIII.107.2011 z dnia 5 sierpnia 2011 roku w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Mińskiego – Druk Nr 138. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały nr XVI.121.2011 

Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 10 listopada 2011roku w sprawie określenia zwolnień  

z podatku od nieruchomości na 2012 rok – Druk Nr 139. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2012-2022 – Druk Nr 140. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2012 rok – Druk Nr 141. 

16.  Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Mińskiego – Druk Nr 148, 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2012 r. – Druk Nr 142. 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia Rocznego Programu 

Współpracy Gminy Halinów z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2012 roku – 

Druk Nr 143. 
19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia zasad usytuowania na 

terenie Gminy Halinów miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. – Druk Nr 

144. 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Mrowiska, Gmina Halinów – Druk Nr 145. 

21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Cisie, Gmina Halinów – Druk Nr 146. 

22. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Mrowiska, Gmina Halinów – Druk Nr 147. 

23. Przyjęcie protokołu z obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 10 listopada 

2011 roku. 
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24. Zamknięcie sesji. 

 

Na salę wszedł Radny p. Marcin Sukiennik. 

 

 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów, złożył 

sprawozdanie z działalności w okresie od 10.11.2011r. do 27.12.2011r. W wyżej wymienionym 

okresie podpisano 43 umowy oraz wydano 28 Zarządzeń Burmistrza.  

 

Najważniejsze spotkania i wydarzenia to: 

 17 – 18 listopada 2011 roku tzw. ,,Akademia Wójta Płocka” – szkolenie dla 

burmistrzów i wójtów z zakresu działania władz samorządowych. 

 21 listopada 2011 roku – odbyło się spotkanie z mieszkańcami z ul. Dąbrowskiego  

w Halinowie w kwestii podziałów geodezyjnych działek. 

 23 listopada 2011 roku – spotkanie ze Starostą w sprawie dróg powiatowych na 

terenie Gminy Halinów. 

 25 listopada 2011roku – spotkanie władz spółki Eko-Inwestycja. 

 26 listopada 2011 roku –Złote Gody mieszkańców Halinowa, zorganizowane w przez 

Urząd Stanu Cywilnego w Willi Zagórze.  

 6 grudnia 2011roku – spotkanie z mieszkańcami Długiej Kościelnej w sprawie skupu 

złomu przy ul. Pięknej.  

 7 grudnia 2011 roku – spotkanie władz spółki Eko-Inwestycja. 

 8 grudnia 2011 roku – spotkanie w Mazowieckiej Spółce Gazownictwa w Warszawie 

w sprawie złożenia wniosków o podłączenie do sieci gazowej kolejnych 

miejscowości. Złożono 95 wniosków ze wsi Kazimierów, 29 wniosków ze wsi 

Krzewina i 42 wniosków ze wsi Mrowiska. Burmistrz Halinowa p. Adam 

Ciszkowski podziękował sołtysom za zebranie wniosków. 

 10 grudnia 2011 roku spotkanie wigilijne Związku Emerytów i Rencistów koło nr 2. 

 17 grudnia 2011 roku  spotkanie wigilijne Związku Emerytów i Rencistów koło nr 1. 

 20 grudnia 2011 roku spotkanie opłatkowe pracowników urzędu. 

 21 grudnia 2011 roku spotkanie opłatkowe dla radnych Rady Miejskiej, Sołtysów, 

 oraz przedstawicieli placówek oświatowych i kulturalnych z terenu Gminy Halinów. 

 22 grudnia 2011 roku odbyło się spotkanie z przedstawicielami ZTM w sprawie 

skomunikowania Gminy Halinów, obecnie trwają negocjację, nie zapadła ostateczna 

decyzja. 

 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski przedstawił koncepcję budowy gimnazjum  

w Halinowie, budynek powstanie na terenie Zespołu Szkól w Halinowie, bez potrzeby 

zakupienia dodatkowych działek. Koncepcja zakłada powstanie szkoły na 14 klas i 1 pracownie 

komputerową, w systemie jednozmianowym w gimnazjum może się uczyć ok. 350 uczniów.  

W koncepcji zawarto również pomieszczenia administracyjne, bibliotekę oraz stołówkę. 

Obiekty sportowe, które znajdują się na ternie zespołu szkół, będą wspólne. 

 

Na salę wszedł Radny p. Marcin Pawłowski. 
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Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz przedstawił informację dotyczącą 

działań inwestycyjnych, które miały miejsce w ostatnim okresie. Poinformował m. in. że: 

 rozstrzygnięto przetarg na ,,Wywóz odpadów komunalnych z budynków komunalnych 

oraz budynków użyteczności publicznej, z koszy ulicznych, odpadów segregowanych 

z punktu zbiórki oraz kontenerami typu KP – 7, z terenu Gminy Halinów w roku 

2012’’. Wpłynęły pięć ofert. Wygrała firma: Zakład Usług Asenizacyjnych Marek 

Bakun, kwota 48586,99 zł. 

 rozstrzygnięto przetarg na: ,, Konserwacja oświetlenia ulicznego na obszarze 

administracyjnym gminy Halinów w skali 12 miesięcy – rok 2012”. Wpłynęły dwie 

oferty. Wygrała firma: ENERGO-MAR Mariusz Pokrywko, kwota 63017,52 zł. 

 odebrano pierwszy etap budowy kanalizacji w miejscowości Długa Kościelna,  

w ramach zwiększenia własnego potencjału gospodarczego Gminy Halinów. 

 kończą się prace w ramach budowy oświetlenia na terenie Gminy Halinów. W ramach 

zamówienie uzupełniającego zamontowano 19 lamp na ul. Jagiełły w Wielgolesie 

Brzeziński, 5 lamp na ul. Cisowej i 1 lampę na ul. Sosnowej w Hipolitowie. 

 zakończono prace przy wykonaniu, odbudowie zniszczonych rowów, wybudowaniu 

nowych, odmuleniu starych przepustów. 

 wprowadzono nową organizację ruchu na ul. Pięknej w Długiej Kościelnej. 

 ogrodzono boisko w Michałowie. 

 trwają pracę przy rozbiórce ,,Klubu Rolnika” w Józefinie. 

 zakupiono pojemniki na piasek.  

 zakończono remont chodnika na ul. Okuniewskiej w Halinowie. 

 ZTM udzielił odpowiedzi na temat kosztów funkcjonowania nocnej linii 704, podając  

3 warianty: najtańszy 3 nocne kursy wykonywane w piątki, soboty i niedziele to koszt 

4 400,00 zł/m-c a najdroższy 3 nocne kursy wykonywane od poniedziałku do niedzieli 

to koszt 10 300, 00 zł/m-c. Udział w finansowaniu linii przez Gminę Halinów wynosi 

100%. 

 Złożono w dniu 19 grudnia 2011 roku wniosek ,,Poprawa warunków życia 

mieszkańców Gminy Halinów, poprzez budowę kanalizacji w miejscowości Hipolitów  

i Józefin”. Kosz całkowity projektu wynosi 3 997 328,66 zł kwota pomocy wynosi 

2 438 067 zł (poziom dofinasowania 75%). 

 

 

Sekretarz Halinowa p.Robert Grubek przedstawił sprawozdanie z funkcjonowaniu Urzędu 

Miejskiego Halinowie: 

 rozstrzygnięto konkurs na podinspektora ds. planowania przestrzennego. Wpłynęło  

6 ofert. Wygrała p. Joanna Gut. 

 rozstrzygnięto konkurs na podinspektora ds. ochrony środowiska. Wpłynęły 3 ofert. 

Wygrała p. Małgorzata Wachowicz. 

 rozstrzygnięto konkurs na podinspektora ds. wymiaru podatków i egzekucji. Wpłynęły 

3 oferty. Wygrała p. Paulina Piotrkowicz. 

 zakończono nabór na stanowisko ds. planowania i sprawozdawczości. Wpłynęły  

4 oferty. Nie wyznaczono terminu przeprowadzenia rozmów kwalifikacyjnych. 

 rozstrzygnięto konkurs na stanowisko ds. koordynator projektu ,,Szansa dla 

Przedszkolaka” wpłynęły 3 oferty. Konkurs wygrała p. Martyna Kozieł. 

 21 listopada 2011 roku zatrudniono nowego informatyka. 

 przeprowadzono drobne remonty, zakupiono nowe wyposażenie do urzędu (ławki ze 

stolikami dla interesantów) oraz zamontowano w 4 pomieszczeniach klimatyzatory. 
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5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

 

Radny p. Marcin Sukiennik zwrócił uwagę na wyremontowany chodnik na ul. Okuniewskiej 

w Halinowie, od ul. Jana Pawła II do numeru budynku nr 96, wjazd na chodnik od ul Jana 

Pawła II jest zbyt wyniesiony co utrudnia wjazd na chodnik osobie na wózku inwalidzkim lub 

prowadzącej wózek. Zwrócił się do władz gminy o sprawdzenie tego i w razie możliwości 

naniesienie poprawek 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że zajmie 

się ta sprawą. 

 

Radny p. Marcin Sukiennik zapytał jak wygląda sprawa powstania grzebowiska dla zwierząt 

na terenie Konika Nowego, ponieważ Burmistrz Halinowa 5 grudnia 2011 roku wydał decyzję 

o środowiskowych uwarunkowaniach dla tego przedsięwzięcia. Jakie kroki przedsiębiorca musi 

podjąć aby uzyskać zezwolenie na prowadzenie tego typu działalności. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że w lipcu 

2010 roku została wydana pierwsza decyzja o środowiskowych uwarunkowaniach dla 

grzebowiska, została ona zaskarżona przez mieszkańców do SKO. SKO stwierdziło 

nieważność tej decyzji ze względu na naruszenie obowiązujących procedur. Obecnie procedura 

została wznowiona i ponownie wydano decyzję od której mieszkańcy odwołali się do SKO. 

Czekamy na decyzję SKO w tej sprawie. Sprawa zostanie szczegółowo omówiona na Komisji 

Ochrony Środowiska przez zastępcę naczelnika WGKI p. Kamilę Murawską-Heleszko. 

 

Radny p. Andrzej Milczarek w odniesieniu do uwag Radnego p. Marcina Sukiennika na 

temat chodnika na ul. Okuniewskiej, stwierdził, że jeden wjazd nie rozwiąże sytuacji, trzeba 

zając się tym problemem kompleksowo. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w uzupełnieniu poinformował, że należy 

pamiętać, że na ul. Jana Pawła II przy Okuniewskiej w przyszłości zostanie położona nowa 

nakładka asfaltowa i dlatego wjazd na chodnik jest bardziej wyniesiony. 

 

Radny p. Andrzej Milczarek zadał pytanie z jakimi problemami gmina będzie musiała się 

uporać się w 2012 roku.  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że problemów jest 

sporo, najważniejszym jest kanalizacja podciśnieniowa w Hipolitowie, budowa gimnazjum 

oraz dochody gminy, które należy zwiększyć poprzez zachęcenie osób mieszkających na 

terenie Gminy Halinów do zameldowania się. 

 

Radny p. Marcin Pawłowski zapytał się jak wygląda sprawa niszczenia ul. Królewskiej 

pomiędzy Józefinem a Królewskimi Brzezinami przez samochody ciężarowe. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że sprawa 

została zgłoszona na policję w związku z tym, że niszczona jest nawierzchnia oraz 

zanieczyszczana. Nie wiadomo czy została nałożona kara na sprawcę tego działania. Urząd 

natomiast przeprowadził kontrolę na podstawie regulaminu o utrzymaniu czystości i porządku 

na terenie miasta i gminy Halinów. 

 

Radny p. Andrzej Milczarek zadał pytanie jak wygląda sprawa budowy kanalizacji  

w Okuniewie przez Spółkę Eko-Inwestycja. Kiedy rozpoczną się roboty? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że 2012 roku 

zostanie ogłoszony najprawdopodobniej przetarg na budowę kanalizacji na terenie Okuniewa, 

obecnie trwa procedura wyłonienia wykonawcy modernizacji oczyszczalni ścieków  



6 

 

w Sulejówku. W bieżącym roku udało się rozpocząć projekt zamienny budowy kanalizacji  

w Okuniewie, zaprojektowano przykanaliki. Ministerstwo Ochrony Środowiska wydłużyło 

czas realizacji inwestycji do końca 2014 roku. Udało się również skutecznie zabezpieczyć 

finansowanie tej inwestycji. 

 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

 

 

 

6. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin. Pietrusiński poinformował, że do 

Rady wpłynęły następujące pisma: 

 wniosek przewodniczącego Komisji Rewizyjnej p. Leszka Gelo w sprawie rozszerzenia 

zakresu kontroli w Gminnym Centrum Informacji w Halinowie o lata 2006 do 2008 

włącznie. W związku z powyższym poddano pod głosowanie wniosek. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych 

W wyniku głosowania  

za – 10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

(nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Adam Ludwiniak, p. Edyta Woźniakowska,  

p. Małgorzata Kaim). 

wniosek został przyjęty. 

 wniosek Komisji Rewizyjnej o zwołanie sesji nadzwyczajnej dot. budowy kanalizacji 

podciśnieniowej w miejscowości Hipolitów, podpisany przez 6 członków Komisji. 

 wpłynęły liczne życzenia świąteczne, 

 pisma od Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wydania opinii na temat budżetu 

Gminy Halinów na rok 2012 i Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012-2022. 

 pismo od Wojewody Mazowieckiego w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały Nr 

XVI.128.2011 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 10 listopada 2011 roku w sprawie 

zmiany części miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Wielgolas Duchnowski w zakresie działek 55/1 i 55/2. Zastępca Burmistrza Halinowa 

p. Adam Sekmistrz odczytał pismo wyjaśniające
3

 kierownik RGPP p. Krystyny 

Skwarek.  

 Wojewoda Mazowiecki przysłał pismo dot. skargi p. Beaty i Marzeny Michniewicz na 

Burmistrza Halinowa i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Halinowie. 

 

 

 

7. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

Radny Powiatowy p. Ireneusz Piasecki poinformował zebranych o sesji Rady Powiatu, która 

obyła się 21 grudnia 2011 roku. Przyjęto budżet starostwa na 2012 rok, w którym zapisano 

środki na remont ul. Stołecznej w Józefinie. Omówił bardzo dokładnie jakie inwestycje na 

terenie Gminy Halinów w przyszłym roku wykona Starostwo. 

W uzupełnieniu Radny Powiatowy p. Robert Grubek poinformował o budżecie starostwa 

przyjętym na przyszły rok. 

 

                                                 
3
 Załącznik nr 3 do protokołu z obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 28 grudnia 2011 roku. 



7 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński podziękował radnym 

powiatowym za zaangażowanie. 

 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytanie czy inne gminny tak hojnie wspierają realizację 

zadań inwestycyjnych realizowanych przez powiat. Dofinansowanie do 50% przebudowy ul. 

Stołecznej w Józefinie to spory wydatek dla budżetu gminy, inwestujemy w drogę, która jest 

własnością powiatu. 

Radny Powiatowy p. Ireneusz Piasecki w odpowiedzi poinformował, że powiat obecnie nie 

wykonuje samodzielnie żadnych remontów np.: dróg czy chodników, gminy dofinansowują 

realizację tych zadań. Należy również pamiętać, że remont Stołecznej nie był uwzględniony  

w wieloletnich planach inwestycyjnych Powiatu Mińskiego, zabezpieczenie środków na ten cel 

jest sukcesem. Zgodę musiała wyrazić rada powiatu. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w uzupełnieniu poinformował, że 

najważniejsze ciągi komunikacyjne w Gminie Halinów, są drogami powiatowymi, bez 

wsparcia finansowego dla powiatu, możemy bardzo długo czekać na remont danej drogi. Ulica 

Stołeczna została głównie zniszczona przez budowę kanalizacji w Józefinie (inwestycja 

gminna), aby poprawić bezpieczeństwo należy ją pilnie wyremontować. 

Radny p. Marcin Sukiennik stwierdził, że nie uzyskał odpowiedzi na zadane pytanie, poprosił 

o podanie konkretnych przykładów gmin, które dofinansowują inwestycje realizowane przez 

powiat. Podkreślił, że nasza pomoc finansowa dla powiatu jest bardzo duża, czy przez to nie 

zabraknie funduszy na inne remonty. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski przypomniał zebranym, że w poprzedniej kadencji 

Rada Miejska w Halinowie wyrażała zgodę na współudział w finasowaniu np. budowy 

chodników przy drogach powiatowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził, że nie 

należy czekać aż powiat sam podejmie inicjatywę remontu ul. Stołecznej bo może się okazać, 

że za dwa lata będzie chciał on o wiele większą kwotę wniesionej przez Halinów pomocy. 

Należy zauważyć, że bardzo dużo zadań zlecanych jest do realizacji gminom. 

Radny p. Marcin Pawłowski poinformował, Radnego. P. Marcina Sukiennka o możliwości  

złożenia wniosku o udzielenie informacji publicznej do starostwa, w ciągu 14 dni uzyska 

informację o sposobie finasowania remontów dróg powiatowych. Sesja Rady Miejskiej  

w Halinowie nie ma na celu analizy sposobu finansowania inwestycji realizowanych przez 

powiat. 

Radny p. Dawid Wojda na zakończenie dyskusji przytoczył wypowiedź władz gminy 

poprzedniej kadencji na temat realizacji zadań wspólnie z Powiatem. 

 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

 

 

 

8. Informacja na temat funkcjonowania placówek oświatowych na terenie Gminy 

Halinów. 

 

Informacja na temat funkcjonowania placówek oświatowych na terenie Gminy Halinów została 

zaprezentowana w formie prezentacji multimedialnej
4
 przez Kierownik REPS p. Katarzynę 

Targońską.  

 

                                                 
4
 Załącznik nr 4 do protokołu z obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 28 grudnia 2011 roku. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w trakcie odmawiania 

prezentacji ogłosił 10 minutową przerwę w związku z wizytą kolędników. Obrady wznowiono 

o godz. 11.43. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zwrócił uwagę na 

liczbę dzieci przypadających w szkole w Chobocie a liczbę uczniów w Zespole Szkól  

w Halinowie. W szkole w Chobocie na 1 nauczyciela przypada 4 uczniów natomiast w Zespole 

Szkół w Halinowie 13 uczniów. Niejednokrotnie pojawiały się głosy, że zajęcia w Szkole  

w Chobocie są dla klas różnych roczników łączone. Koszty utrzymania tej placówki są 

wysokie. Jak władze gminy chcą rozwiązać problem polityki kadrowej w Szkole w Chobocie? 

Jak widzą przyszłość tej placówki. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że potrzebna jest 

zmiana, do końca lutego jest czas na podjęcie decyzji. Podjęcie dobrej decyzji wymaga 

dokładnego zapoznania się z problem, potrzebna jest merytoryczna dyskusja na Komisji 

Oświaty. Należy przeprowadzić rozmowy, konsultacje ze środowiskiem pedagogicznym oraz 

rodzicami. W placówkach oświatowych na terenie gminy panują różne warunki, nie zawsze 

mała liczba uczniów w klasie jest dobra. Dzieci, które kończą szkołę w Chobocie przychodzą 

do Gimnazjum w Halinowie, w którym w klasie jest około 30 uczniów a nie jak w szkole  

w Chobocie kilku. Na terenie gminy mamy również inne placówki oświatowe np. szkołę  

w Cisiu, która przez lata była niedofinansowywana, brak jej zaplecza sportowego, szkoła  

w Brzezinach boryka się z problemem zbyt małej liczby uczniów, przepełniony Zespól Szkół 

w Halinowie, oraz brak zaplecza sportowego w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Okuniewie. 

Nie można mówić, że minął rok i nie udało się podjąć żadnych decyzji, przez ostatnich 20 lat 

nic nie zrobiono w tym temacie więc trudno w ciągu roku wszystko naprawić. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w uzupełnieniu dodał, 

że wizyty Komisji Oświaty w poszczególnych placówkach oświatowych ukazały skalę 

zaniedbań. Należy podjąć się trudu reformowania a nie utrwalania istniejącej sytuacji poprzez 

zwiększenie dofinasowania z budżetu gminy na oświatę. Musi nastąpić rozwój oświaty na 

,,zdrowych zasadach”. Należy poprawić warunki nauki dzieci. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w uzupełnieniu podziękował, za wsparcie Rady  

w przeprowadzeniu zmian w szkołach na terenie Gminy Halinów. Szkoła w Cisiu boryka się z 

problemem odpowiedniego wyposażenia, zaplecza sportowego brak tam działań 

inwestycyjnych w ostatnich latach. Szkoła w Cisiu jest placówką wzorcową pod względem 

ekonomicznym czyli liczbą uczniów uczęszczających do niej a dofinasowaniem  

z budżetu gminy na jej funkcjonowanie. Dzięki zaangażowaniu rodziców uczniów sala 

gimnastyczna przy szkole w Brzezinach została zmodernizowana, zebrali oni fundusze na ten 

cel. Obecnie szkoła ta przeżywa ,,kryzys demograficzny”, muszą zostać podjęte działania 

zachęcające do uczenia się w tej placówce. 

 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał następujące pytania: 

 czy zostali zaproszeni dyrektorzy placówek oświatowych na posiedzenie sesji, 

ponieważ trudno dyskutować o szkołach bez dyrektorów. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że nie zostali 

zaproszeni, ponieważ nie było takie potrzeby. Dyrektorzy placówek oświatowych przybyli na 

posiedzenie Komisji Oświaty na którym były omawiane te zagadnienia. Harmonogram sesji 

jest bardzo napięty. 

 czy jest przestrzegana rejonizacja czy przyjmowaniu uczniów do poszczególnych 

placówek? 
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Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że zdarzają się 

sytuacje, kiedy rodzice proszą o przyjęcie dziecka do szkoły innej niż zgodnej z rejonem. 

Najwięcej takich przypadków dot. szkoły w Cisiu, rodzice dzieci, które powinny uczęszczać do 

Szkoły w Chobocie, proszą o zapisanie dziecka do szkoły w Cisiu. 

Kierownik REPS p. Katarzyna Targońska w uzupełnieniu poinformowała, że rejony będą  

w pełni przestrzegane wtedy, gdy gmina będzie w całości skomunikowana. Transport gminny 

zapewni swobodne i bezpieczne przemieszczanie się uczniów. Problem rejonizacji poruszany 

był na komisjach. Nie możemy rodzicom dzieci, które już chodzą do szkoły aby uczęszczały do 

szkół zgodnie z rejonizacją, możemy tego wymagać tylko od rodziców, których dzieci, dopiero 

będą zapisywane do szkół. 

 ile dzieci w wieku 3-6 lat objętych jest opieką przedszkolną i jak to kształtuje się 

 w ostatnich latach? 

Kierownik REPS p. Katarzyna Targońska w odpowiedzi poinformowała, że podawanie 

takich statystyk w pełni nie odzwierciedla istniejącej sytuacji. Problemem jest zamieszkanie  

a zameldowanie, nie mamy pełnych informacji na temat wszystkich dzieci zamieszkałych na 

terenie Gminy Halinów, a informacja o zameldowanych jest nie w ten sposób pełna. Rodzice 

mogą posyłać dziecko do przedszkola w Warszawie ponieważ są tam zameldowani a faktycznie 

zamieszkują naszą gminą ale w żadnych oficjalnych dokumentach tego nie wykazują. Są to 

statystyki obarczone dużym błędem. Jeżeli chce Pan mieć informację o dzieciach 

zameldowanych na terenie naszej gminy i otoczonych opieką przedszkolną to takie dane 

zostaną przekazane. 

 jak wygląda sytuacja z zajęciami specjalistycznymi np.: zakresu logopedii, jakie jest na 

nie zapotrzebowanie? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformowała, że zwiększa się 

zapotrzebowanie na zajęcia logopedyczne szczególnie w wieku przedszkolnym, ale należy 

pamiętać, że realizacja tego zadania należy do powiatu poprzez działania poradni 

psychologiczno-pedagogicznych. Podejmowane są działania, w celu polepszenia współpracy  

z poradnią w Sulejówku. 

 jakich języków obcych uczą się dzieci w poszczególnych szkołach? 

Kierownik REPS p. Katarzyna Targońska w odpowiedzi poinformowała, że odpowiedź na 

tak szczegółowe pytanie zostanie przygotowana na piśmie. W każdej szkole obowiązkowym 

językiem obcym jest język angielski. Oprócz tego drugim dodatkowym językiem obcym jest 

np.: w Zespole Szkól w Halinowie oraz w Szkole w Cisiu jest język niemiecki, w Zespole 

Szkolono –Przedszkolnym w Okuniewie język rosyjski. 

 jakie zajęcia pozalekcyjne odbywają się w poszczególnych szkołach, ile korzysta z nich 

dzieci? 

Kierownik REPS p. Katarzyna Targońska w odpowiedzi poinformowała, że jest ich dużo. 

Każdy nauczyciel w ramach swojego etatu musi wypracować tzw. ,,godziny karciane”, które 

wykorzystywane są na realizacje zajęć dodatkowych dla uczniów. 

 w sprawozdaniu nie przedstawiono informacji na temat wyników egzaminów uczniów 

w odniesieniu do powiatu, województwa czy kraju, proszę o podanie takich informacji. 

Kierownik REPS p. Katarzyna Targońska w odpowiedzi poinformowała, że ww. informacje 

zostały ujęte w sprawozdaniu oraz szczegółowo omówione na Komisji Oświaty, w celu 

udzielenia informacji powrócono do treści sprawozdania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zaapelował o nie 

podważanie pracy Komisji Oświaty. Sprawozdanie na temat funkcjonowania placówek 

oświatowych został szczegółowo omówione na komisji. 

 

Na salę wszedł Radny p. Adam Ludwiniak. 
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 ile dzieci korzysta z bezpłatnych obiadów szkołach? 

Kierownik REPS p. Katarzyna Targońska w odpowiedzi poinformowała, że finasowanie 

obiadów wynika z ustawy o pomocy społecznej a nie z ustawy o oświacie i Systemie 

Informacji Oświatowej. Informacja na ten temat była podawana na Komisji Bezpieczeństwa. 

 jaka jest tendencja dot. liczby dzieci na terenie Gminy Halinów, w placówkach 

oświatowych? Czy dzieci przybywa czy ubywa? Ponieważ w ostatnich dwóch latach 

odnotowaliśmy spadek liczby dzieci. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że zwiększa się 

liczba mieszkańców a tym samym dzieci przybywa w placówkach. Analizując to zjawisko nie 

przyglądamy się jak sytuacja wygląda w danej szkole. Obserwując tendencje zwiększania się 

liczby mieszkańców, realizowane są inwestycje mające na uwadze dobro dzieci. 

 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz czy władze gminy mają instrumenty, dzięki którym 

osoby zamieszkałe dokonają obowiązku meldunkowego. Dopłacanie do przedszkoli dzieci, 

które nie są zameldowane na terenie gminy a jedynie zamieszkują są obciążeniem dla budżetu. 

Zameldowanie powoduje, że podatki trafiają do Halinowa. 

Kierownik REPS p. Katarzyna Targońska w odpowiedzi poinformowała, że rodzice muszą 

przedstawić oświadczenie, że zamieszkują na terenie naszej gminy, przy składaniu takiego 

oświadczenia są wzywani przez Urząd Stanu Cywilnego do zameldowania się. Obecnie gmina 

ma obowiązek poinformować policję o tym, że dana osoba zamieszkuję a nie jest zameldowana 

ale do końca bieżącego roku te przepisy tylko obowiązują. Należy pamiętać, że miejsce 

zameldowania a miejsce płacenia podatków to dwie różne sprawy. Subwencja oświatowa 

przyznawana jest tylko na dzieci, które uczęszczają do szkoły, objęcie opieką przedszkolną 

dzieci w wieku 3-6 lat jest realizowane z funduszy gminy.  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w uzupełnieniu poinformował, że rodziców trzeba 

uwiadamiać ze gmina musi dopłacać do dziecka, które uczęszcza do przedszkola poza Gminą 

Halinów. Zachęcać do meldowania. 

 

Radny p. Bogdan Janczarek zwrócił się z prośbą o przekazanie informacji na temat programu 

,,Radosna Szkoła”. 

Kierownik REPS p. Katarzyna Targońska w odpowiedzi poinformowała, że program 

,,Radosna Szkoła” jest programem rządowym, dot. dofinansowania modernizacji placów zabaw 

znajdujących się przy placówkach oświatowych. Wszystkie szkoły z terenu Gminy Halinów 

złożyły wnioski o pozyskanie tych środków. Realizacja po uzyskaniu dofinasowania będzie 

możliwa dopiero w przyszłym roku. 

 

Radny p. Dawid Wojda zwrócił się z prośbą o dokonanie analizy środków, obecnie wydanych 

na dofinansowanie przedszkolaków a tych które będziemy wydawać jak powstanie nowe 

przedszkole przy Zespole Szkól w Halinowie. 

 

Radny p. Andrzej Milczarek przypomniał zebranym o wniosku Komisji Oświaty złożonym 

Burmistrzowi Halinowa dot. zmian organizacyjnych w Szkole w Chobocie. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że pamięta o tym 

wniosku, obecnie analizowane są różne koncepcje. 

 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 
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8A. Sprawozdanie z działalności Izby Rolniczej. 

 

Sprawozdanie przedstawił p. Marek Kulas, członek Powiatowej Izby Rolniczej w Mińsku 

Mazowieckim. Z terenu Gminy Halinów jest dwóch delegatów, posiedzenia odbywają się raz 

na 2-3 miesiące. W tym roku obchodzą była 15 rocznica powstania samorządu rolników – Izby 

Rolniczej. Głównymi tematami, którymi w ostatnim czasie zajmuje się IR to ubezpieczenia 

rolników i plany zreformowania tego systemu, zostały odczytane fragmenty pisma 

wystosowane do Ministra Rolnictwa. Zostały omówione bardzo szczegółowo zmiany dot. 

ubezpieczeń upraw rolnych oraz problematyka Powiatowych Lekarza Weterynarii. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

 

Radny p. Jan Papis podziękował p. Markowi Kulasowi za pracę włożoną na rzecz Izby 

Rolniczej 

 

Radny p. Dawid Wojda zwrócił się do radnych powiatowych z prośbą o zainterweniowanie 

 w sprawie problemu braku odpowiedniego finasowania Powiatowego Lekarza Weterynarii. 

 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w trakcie prowadzenia 

sesji ogłosił 30 minutową przerwę w związku z wizytą kolędników. Obrady wznowiono  

o godz. 11.44. 

 

 

Na salę weszła Radna p. Małgorzata Kaim. 

 

 

 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2011-2020 – Druk Nr 135. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany WPF wraz z autopoprawką omówiła Skarbnik Halinowa 

p. Teresa Karwowska. 

 

Komisja budżetowa pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 

 

Nie było głosów w dyskusji. 

 

Głosowanie projektu Uchwały– Druk Nr 135:  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych. 

Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na 

lata 2011-2020 wraz z autoporawką; 

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

(nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Andrzej Milczarek, p. Katarzyna 
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Goździewska). 

został przyjęty. 

 

 

 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Halinów na 2011 rok – Druk Nr 136. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Halinów wraz z autopoprawką omówiła 

Skarbnik Halinowa p. Teresa Karwowska. 

 

Komisja budżetowa pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

 

Radny p. Marcin Sukiennik zwrócił się z pytaniem o ile zwiększono wydatki na dietę dla 

radnych w stosunku od planowanych na początku roku? 

Skarbnik Halinowa p. Teresa Karwowska w odpowiedzi poinformowała, że w tej chwili 

nie jest w stanie dokładnie określić tej kwoty. Omówiła dokładnie na co z tego paragrafu 

przeznaczane są również środki finansowe. 

 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

 

Głosowanie projektu Uchwały– Druk Nr 136:  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Projekt uchwały w sprawie: zmian w budżecie Gminy Halinów na 2011 rok  z autoporawką; 

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

został przyjęty. 

(nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński przekazał w wersji 

papierowej Radnemu p. Marcinowi Sukiennikowi dokładne wyniki egzaminów. 

 

 

 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia wykazu i planu 

finansowego wydatków budżetowych Gminy Halinów, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2011 – Druk Nr 137. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego wydatków budżetowych 

Gminy Halinów, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2011 omówiła Skarbnik 

Halinowa p. Teresa Karwowska. 

 

Komisja budżetowa pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 
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Radny. p. Marcin Sukiennik zadał następujące pytania: 

 czy środki z funduszu sołeckiego mogą być nie wydane w roku na który zostały 

zaplanowane? 

Skarbnik Halinowa p. Teresa Karwowska w odpowiedzi poinformowała, że jest taka 

możliwość, muszą być one jednak wydatkowane do 30 czerwca przyszłego roku. Są one 

rodzajem wydatków budżetowych i można, je zapisać jako środki niewygasające. 

 dlaczego nie udało się zrealizować budowy oświetlenia boiska w Długiej Kościelnej  

w bieżącym roku? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że były 

różne koncepcje projektu budowy tego oświetlenia, problem uzgodnienia warunków 

technicznych z zakładem elektrycznym, ponieważ, nie ma żadnych obiektów, gdzie można 

byłoby umieścić licznik. Mieszkańcy chcieliby oświetlić boisko i przyległy teren. 

 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

 

 

Głosowanie projektu Uchwały– Druk Nr 137:  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Projekt uchwały w sprawie: ustalenia wykazu i planu finansowego wydatków budżetowych 

Gminy Halinów, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2011. 

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

został przyjęty. 

(nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński). 

 

 

 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały Rady 

Miejskiej w Halinowie Nr XIII.107.2011 z dnia 5 sierpnia 2011 roku w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mińskiego – Druk Nr 138. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Halinowie Nr XIII.107.2011  

z dnia 5 sierpnia 2011 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mińskiego 

omówiła Skarbnik Halinowa p. Teresa Karwowska. 

 

Komisja budżetowa pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 

 

Nie było głosów w dyskusji. 

 

Głosowanie projektu Uchwały– Druk Nr 138:  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały Rady Miejskiej w Halinowie Nr XIII.107.2011  

z dnia 5 sierpnia 2011 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mińskiego 

za – 13,  

przeciw – 1,  

wstrzymujących się – 0.  

został przyjęty. 

(nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński). 
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13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały nr 

XVI.121.2011 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 10 listopada 2011r. w sprawie 

określenia zwolnień z podatku od nieruchomości na 2012 rok – Druk Nr 139. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany w sprawie zmiany uchwały nr XVI.121.2011 Rady 

Miejskiej w Halinowie z dnia 10 listopada 2011r. w sprawie określenia zwolnień z podatku od 

nieruchomości na 2012 rok omówiła Skarbnik Halinowa p. Teresa Karwowska. 

 

Komisja budżetowa pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 

 

Nie było głosów w dyskusji. 

 

Głosowanie projektu Uchwały– Druk Nr 139:  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Projekt uchwały w sprawie: w sprawie zmiany uchwały nr XVI.121.2011 Rady Miejskiej w 

Halinowie z dnia 10 listopada 2011r. w sprawie określenia zwolnień z podatku od 

nieruchomości na 2012 rok  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

(nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński). 

został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński ogłosił 10 minutową 

przerwę. Obrady wznowiono o godz. 14.35. 

 

 

 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2012-2022 – Druk Nr 140. 

 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2012 rok – Druk Nr 141. 

 

Projekt uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Halinów na lata 2012-2022  wraz z autopoprawką i uchwały budżetowej Gminy Halinów na 

2012 rok omówiła Skarbnik Halinowa p. Teresa Karwowska. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Radny p. Marcin Pawłowski odczytał opinie Komisji 

Budżetowej w sprawie projektu uchwały budżetowej Gminy Halinów wraz z aoutoporawkami 

oraz w sprawie WPF Gminy Halinów na lata 2012-2022 wraz z autopoprawkami wydała 

pozytywne opinie. 

Zostały odczytane poszczególne wnioski Komisji Budżetowej wraz z uzasadnieniem. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Radny p. Marcin Pawłowski złożył podziękowania 

dla władz gminy za zaangażowanie i pracę włożoną w tworzenie budżetu. 

 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zabrał głos w sprawie budżetu, podziękował 

wszystkim za zaangażowanie, skupienie się Komisji budżetowej nie tylko na wydatkach ale 
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również na dochodach. Podkreślił, że budżet na rok 2012 jest realny, racjonalny, uwzględnia 

wnioski radnych, sołtysów i mieszkańców. Jest racjonalnym kompromisem, dzięki któremu 

możliwy jest zrównoważony rozwój całej Gminy. Uwzględnia wiele sugestii mieszkańców. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Radny p. Marcin Pawłowski odczytał opinie 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie budżetu na rok 2012 i WPF na lata 2012-2022. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

 

Radny p. Adam Ludwiniak zadał następujące pytania: 

 dlaczego środki na rozpoczęcie budowy drogi Długa Kościelna-Kazimierów-Mrowiska 

w WPF zostały przesunięte z roku 2014 no rok 2015 i kolejne aż do roku 2017? Należy 

pamiętać o ważnym znaczeniu komunikacyjnym tej drogi. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że środki 

na budowę tej drogi zostały w części zabezpieczone w budżecie gminy na rok 2011 w związku 

ze składaniem wniosku na otrzymanie dofinasowania z tzn. schetynówek, w przyszłym roku też 

będziemy podejmować takie dziania. Powiat chce wystąpić z wnioskiem o przejęcie tej drogi w 

zamian za inne drogi. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w uzupełnieniu 

podkreślił rolę tej drogi dla rozwoju naszej gminy, zwracając uwagę na to że obecnie jest 

utwardzona i należy zrobić tylko nakładkę asfaltową. 

 zaplanowano wykonanie projektu rozbudowy oczyszczalni ścieków w Długiej 

Kościelnej, koszt tego przedsięwzięcia wynosi 200 000, 00 zł. Nie zabezpieczono 

środków na wykonanie rozbudowy i modernizacji oczyszczalni. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że 

wykonanie projektu pozwoli oszacować koszt inwestorski tego zadania, obecnie trudno jest 

określić wartość tej inwestycji. Nie zabezpieczono środków na realizację tej inwestycji ze 

względu na to, że planowana jest budowa gimnazjum przy Zespole Szkół w Halinowie. 

 

Radny p. Andrzej Milczarek podziękował władzą gminy oraz wszystkim radnym za wspólną 

prace nad budżetem Gminy Halinów na rok 2012. Przy środkach finansowych rzędu 7-8 

milinów zł nie możemy zaplanować zbyt wielu inwestycji. Zaplanowany budżet, nie pomija 

żadnej miejscowości, stara się wprowadzić harmonijny rozwój. 

Opisał szczegółowo sytuację Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie Gminy Halinów, 

porównał ich wielkość, wydatki inwestycyjne w stosunku do zaplanowanego dofinasowania. 

Na jakiej podstawie strażakom wypłacany jest ekwiwalent, w jaki sposób się go oblicza. 

Odniósł się do innych podwarszawskich gminny analizując wysokości nakładów na OSP w 

 Gminie Babice i Józefów. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski odnosząc się do wypowiedzi radnego podkreślił, 

że wymienione gminy dysponują o wiele większym budżetem niż Gmina Halinów więc kwota 

dofinasowania jest znacznie większa. Powinniśmy porównać nie kwotę pieniędzy a procent 

przeznaczany z budżetu na dofinansowanie. W bieżącym roku na OSP przeznaczono kwotę 

około 171 000,00 zł nie tylko na działalność statutową ale również kulturalną. W celu lepszego 

wykorzystania środków Zarząd Miejsko-Gminny OSP powinien rozdysponować środki na 

poszczególne straże, oceniając ich wielkość, liczbę interwencji oraz wydatki inwestycyjne. 

 

Radna Anna Ludwniak wytłumaczyła zebranym zwiększenie wydatków na oświatę, które 

wiążą się z tym że pięciolatki i sześciolatki według rozporządzenia minister edukacji poszły do 

tzn.: ,,zerówki”. Gmina nie dostaje subwencji oświatowej na dzieci, które uczęszczają do 

oddziałów przedszkolnych. Oprócz tego podjęto wiele działań inwestycyjnych w celu poprawy 
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warunków nauczania dzieci np. po przez rozbudowę przedszkola czy koncepcję budowy 

gimnazjum. 

 

Radny p. Marcin Sukiennik: 

 zwrócił uwagę na brak spójności pomiędzy WPF na lata 2012-2022 a budżetem Gminy 

Halinów na rok 2012. W budżecie zapisano 240 000,00 zł na wykonanie MPZP dla 

poszczególnych miejscowości natomiast w WPF na rok 2012 zabezpieczono kwotę ok. 

370 000, 00 zł. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że w WPF 

podany jest limit do którego możemy zwiększyć dofinansowanie na wykonanie MPZP. 

 w dziale ,,Transport i łączność” zabezpieczono kwotę 200 000, 00 zł na zakup tzn. usług 

dodatkowych, na jaki cel zostaną przeznaczone ww. środki? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że kwota 200 000,00 

zł zostanie przeznaczona na zorganizowanie transportu na terenie Gminy Halinów w postaci 

,,busików”. Obecnie rozmowy z ZTM w tej sprawie są wstrzymane, ze względu na to ZTM 

skupił się na ,,wspólnym bilecie,, dla podwarszawskich gmin. 

 w tym samym dziale zabezpieczono środki w wysokości 140 000,00 zł na budowę pętli 

autobusowej w Brzezinach, dlaczego Gmina Halinów zabezpiecza środki w takiej 

kwocie? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że jest to 

inwestycja wspólnie realizowana z Gminą Wiązowna, jeżeli Wiązowną nie zabezpieczy 

odpowiednich środków, to ta inwestycja nie będzie realizowana. Gmina Halinów zapłaci 2/3 

wartości inwestycji, wybudowanie tej pętli spowoduje wydłużenie linii 730 a tym samym 

usprawni komunikacje.  

 W dziale ,, Administracja publiczna” na wynagrodzenia pracowników UM 

przeznaczono kwotę o 20% wyższą niż w projekcie budżetu na rok 2011. Czym 

spowodowany jest tak duży wzrost? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że 

nałożenie na gminy obowiązku odbioru odpadów wymaga zatrudnienia dodatkowych osób, 

zaplanowano również podwyżki pensji, dla pracowników, którzy najmniej zarabiają w 

urzędzie. Aby dokonać  prawidłowej analizy wzrostu środków na ten cel należy porównać 

wykonanie budżetu za 2011 w tym dziale z projektem wydatków na rok 2012. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w uzupełnieniu dodał, że w tym roku odeszły na 

emeryturę dwie osoby, wydatki na ten cel nie były zaplanowane. W związku z wyrobami 

samorządowymi z pracy odeszło kilka osób i trzeba było im wypłacić odprawę. Koszty 

funkcjonowania ekipy sprzątającej pokrywane są też z tego paragrafu. 

 w dziale ,,Kultura i sport” zabezpieczono 100 000,00 zł na wydatki inwestycyjne, na co 

dokładnie te środki będą wydane? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że środki 

będą wydane na obiekty sportowe znajdujące się na terenie Gminy Halinów, o dokładnym 

podziale środków zadecyduje komisja merytoryczna. 

 kiedy może spodziewać się budowy parkingu przy Zespole Szkól w Halinowie? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że 

przygotowany jest projekt budowy parkingu wraz z zatoką, ale nie rozwiązuje to w pełni 

zaistniałego problemu ze względu na zbyt małą liczbę miejsc postojowych. Ze strony powiatu 

jest deklaracja wykonania wyniesionych przejść dla pieszych. Istniejącą sytuacje może 

rozwiązać przebudowa ul. Puławskiego. 

 zwrócił uwagę problem Cmentarza Parafialnego w Długiej Kościelnej. ,,Będąc 

uczestnikiem wydarzeń cmentarnych” zauważył zmniejszającą się liczbę miejsc do 

pochówku. 
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Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że Gminy 

Halinów obecnie nie stać na stworzenie cmentarza komunalnego. Poinformował również, że  

w lipcu 2005 roku przygotowano Koncepcję Zagospodarowania Cmentarza w Długiej 

Kościelnej na terenie Gminy Halinów, która nie została zrealizowana do chwili obecnej. Na 

realizację koncepcji nie zostały zarezerwowane w poprzednich latach fundusze. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zwrócił uwagę na taki 

sam problem w Sulejówku. Przeprowadzone zostały rozmowy na ten temat z proboszczem 

Janem Rucińskim, który określił sytuację jako ciężką ale nie tragiczną. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w uzupełnieniu dodał, że należy rozbudować 

cmentarz parafialny, jest stały kontakt z proboszczem Janem Rucińskim. Najprostszym 

rozwiązaniem jest rozbudowa o gminna działkę przez głównym wejściem do cmentarza, 

problem stanowi droga gminna. Zamknięcie tej drogi powoduje, że w łatwy sposób powiększa 

się na teren obecnego cmentarza.  

 

W związku z dyskusją na temat cmentarza Radny p. Marcin Sukiennik złożył wniosek 

formalny o zdjęcie kwoty 10 000,00 zł z pozycji ,,wynagrodzenia osobowe pracowników UM”  

i przeznaczenia ww. kwoty pieniędzy na stworzenie koncepcji budowy cmentarza w Długiej 

Kościelnej. 

W wyniku głosowania: 

za – 2,  

przeciw – 10,  

wstrzymujących się – 0.  

(nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Halina Kuć, p. Katarzyna Goździewska). 

został przyjęty. 

 

Radny p. Leszek Gelo wniósł na salę obrad wizualizację koncepcji budowy cmentarza  

w Długiej Kościelnej z 2005 roku.  

 

Radny p. Marcin Pawłowski że propozycja zabrania 10 000,00 zł ze środków 

zabezpieczonych na wynagrodzenia i stworzenie jakieś koncepcji, która nie zbliża nas do 

osiągniecia celu nie ma uzasadnienia. Rada na 2012 rok obrała pewny plan działania, nie został 

w nim uwzględniony projekt powstania nowego cmentarza. Nie ma sensu tworzyć fikcyjnych 

zapisów 

 

Radny p. Bogdan Janczarek stwierdził, że koszty funkcjonowania linii 704 są bardzo duże, 

mieszkańcy Halinowa, Hipolitowa dodatkowo mają dostęp do stacji kolejowej, natomiast od 

godziny 18-19 transport publiczny w Okuniewie nie funkcjonuje. Należy podjąć takie działania  

aby zorganizować na tym terenie jakiś transport a nie tylko skupiać się na centrum gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zauważył, ze nie ma 

sensu przedłużać trasy autobusu 730 do przystanków kolejowych. 

Radny p. Jan Papis stwierdził, że wydłużenie linii 730 do PKP Cisie ułatwi transport na 

terenie gminy. 

 

Radny p. Adam Ludwiniak zasugerował, że należy poprawić poziom bezpieczeństwa na ul. 

Zastawie od ul. Mickiewicza w Halinowie do Mrowisk poprzez wybudowanie chodnika.  

W kwestii skomunikowania Gminy Halinów nie można zapominać o takich miejscowościach 

jak Kazimierów, Mrowiska, Chobot. Usprawnienie komunikacji będzie możliwe wtedy, gdy 

powstaną wiadukty na torami kolejowymi. 

 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w uzupełnieniu dodał, że w ciągu jednego roku nie 
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da się przeprowadzić wszystkich inwestycji, na to potrzebne są środki. 

 

Sołtys Żwirówki p. Stanisława Osica zwróciła się z prośbą o zabezpieczenie środków na 

budowę budynku komunalnego na terenie Halinowa.  

 

Radna p. Edyta Woźniakowska złożyła wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 

 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

 

 

 

Głosowanie projektu Uchwały– Druk Nr 140:  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych. 

Projekt uchwały w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na 

lata 2012-2022 wraz z autoporawkami. 

za – 10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 2.  

został przyjęty. 

(nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Halina Kuć, p. Marcin Pawłowski) 

 

Głosowanie projektu Uchwały– Druk Nr 141:  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych. 

Projekt uchwały w sprawie: uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2012 rok wraz  

z autoporawkami. 

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 2.  

został przyjęty. 

(nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Halina Kuć) 

 

 

 

Prowadzenie obrad przejęła Wiceprzewodnicząca Rady Miejskie w Halinowie  

p. Małgorzata Kaim. 

 

 

 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Mińskiego – Druk Nr 148, 

 

Projekt uchwały w sprawie w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mińskiego 

omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz.  

 

Komisja budżetowa pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 

 

Nie było głosów w dyskusji. 

 

Głosowanie projektu Uchwały– Druk Nr 148:  
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Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych. 

Projekt uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mińskiego. 

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

został przyjęty. 

(nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Halina Kuć, p. Dawid Wojda) 

 

 

 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2012 r. – Druk Nr 142. 

 

Projekt uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2012 r 

omówiła Kierownik REPS p. Katarzyna Targońska.  

 

Komisja Bezpieczeństwa pozytywnie zaopiniowania projekt uchwały. 

 

Nie było głosów w dyskusji. 

 

Głosowanie projektu Uchwały– Druk Nr 142:  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 9 Radnych. 

Projekt uchwały w sprawie: uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2012 r. 

za – 9,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

został przyjęty. 

(nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Halina Kuć, p. Dawid Wojda, p. Katarzyna 

Goździewska, p. Marcin Pietrusiński, p. Edyta Woźniakowska) 

 

 

 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia Rocznego 

Programu Współpracy Gminy Halinów z organizacjami pozarządowymi i podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie w 2012 roku – Druk Nr 143. 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Halinów  

z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2012 roku wraz z autopoprawką 

omówiła Kierownik REPS p. Katarzyna Targońska.  

 

Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowania projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskie w Halinowie p. Małgorzata Kaim otworzyła 

dyskusję. 
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Radny p. Adam Ludwiniak zwrócił się z pytaniem czy kwota nie przekraczająca 10 000, 00 zł 

na realizację zadań z pominięciem otwartego konkursu ofert, może zostać zmniejszona przez 

radę czy jest ściśle określona przez ustawę. 

Radca prawny p. Kamila Muśnicka zacytował przepisy prawa na podstawie, którego  

w uchwale pojawił się taki zapis. 

Radny p. Adam Ludwiniak zaapelował do Burmistrza Halinowa, żeby nie rezygnować  

z formy konkursu. 

Kierownik REPS p. Katarzyna Targońska w uzupełnieniu informacji wymieniła, jakie 

zadania bez konkursu zostały przekazane do realizacji organizacjom pozarządowym  

w bieżącym roku. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskie w Halinowie p. Małgorzata Kaim zamknęła dyskusję. 

 

 

Głosowanie projektu Uchwały– Druk Nr 143:  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych. 

Projekt uchwały w sprawie: Rocznego Programu Współpracy Gminy Halinów z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie w 2012 roku wraz z autopoprawką. 

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

został przyjęty. 

(nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Halina Kuć, p. Katarzyna Goździewska,) 

 

 

 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia zasad usytuowania 

na terenie Gminy Halinów miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. – 

Druk Nr 144. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskie w Halinowie p. Małgorzata Kaim otworzyła 

dyskusję. 

 

Radny p. Marcin Sukiennik zapytał się czym podyktowana jest zmian dotychczasowej 

uchwały w sprawie usytułowania punktów sprzedaży napojów alkoholowych, jakie wnioski 

wpłynęły od mieszkańców? Czy projekt Uchwały był konsultowany np.: z dyrektorami 

placówek oświatowych, Gminna Komisją ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek w odpowiedzi poinformował, że wpłynęły dwa 

wnioski jeden z Okuniewa drugi z Długiej Kościelnej do Rady Miejskiej w Halinowie  

i Burmistrza Halinowa. Wnioski skierowane pod obrady Komisji Bezpieczeństwa, która 

wyraziła pozytywna opinię. Projekt uchwały nie był konsultowany z dyrektorami placówek 

oświatowych, ponieważ w pobliżu tych sklepów nie ma takich placówek. Ksiądz z parafii  

w Okuniewie i Długiej Kościelnej nie wyraził sprzeciwu w związku ze zmniejszenie 

odległości. 

 

 

Radny p. Adam Ludwiniak zwrócił się z pytaniem jak należy interpretować w ,,granicy 

nieruchomości oraz w jego najbliższej okolicy” ponieważ ten zapis nie został uszczególniony 

na posiedzeniu Komisji. 
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Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że jest to zapis 

mało szczegółowy i to zależy od interpretacji, trudno jest to dokładnie określić. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zwrócił się do 

radnych o bycie konsekwentnych w podejmowanych przez siebie decyzjach, o takie same 

głosowanie w sprawie danej uchwały na sesji Rady Miejskiej jak na posiedzeniu danej 

Komisji. 

 

Głosowanie projektu Uchwały– Druk Nr 144:  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych. 

Projekt uchwały w sprawie: ustalenia zasad usytuowania na terenie Gminy Halinów miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 

za – 10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 2.  

został przyjęty. 

(nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Halina Kuć, p. Katarzyna Goździewska,) 

 

 

 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Mrowiska, Gmina Halinów – Druk Nr 145. 

 

21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Cisie, Gmina Halinów – Druk Nr 146. 

 

22. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Mrowiska, Gmina Halinów – Druk Nr 147. 

 

Projekty uchwał w sprawie nadania nazwy ulicy omówił Zastępca Burmistrza p. Adam 

Sekmistrz. 

 

Głosowanie projektu Uchwały– Druk Nr 145:  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych. 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Mrowiska, Gmina Halinów 

za – 12, 

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

został przyjęty. 

(nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Halina Kuć, p. Katarzyna Goździewska,) 

 

 

Głosowanie projektu Uchwały– Druk Nr 146:  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych. 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Cisie, Gmina Halinów 

za – 12, 

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

został przyjęty. 

(nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Halina Kuć, p. Katarzyna Goździewska,). 
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Głosowanie projektu Uchwały– Druk Nr 147:  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych. 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Mrowiska, Gmina Halinów 

za – 12, 

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

został przyjęty. 

(nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Halina Kuć, p. Katarzyna Goździewska,) 

 

 

 

23. Przyjęcie protokołu z obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 10 

listopada 2011 r.  

 

Do projektu protokołu zostały zgłoszone uwagi. 

Protokół z obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 10 listopada 2011 r. w wyniku 

głosowania: 

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1  

został przyjęty.  

(nieobecni na sali Radni p. Tomasz Dubiński, p. Halina Kuć, p. Katarzyna Goździewska,) 

 

 

24. Zamknięcie sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński o godz. 16:50
 
zamknął obrady XVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie.         

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Halinowie 

  

  Marcin Pietrusiński 
 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

 

/-/ Renata Chądzyńska 

 

mł. ref. ds. obsługi Rady 
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Wykaz załączników do protokołu z obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 28 grudnia 2011 roku: 

 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

28 grudnia 2011 roku. 

 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu  

28 grudnia 2011 roku. 

 

3. Załącznik nr 3 – pismo wyjaśniające kierownik RGPP p. Krystyny Skwarek w sprawie 

stwierdzenia nieważności uchwały Nr XVI.128.2011 Rady Miejskiej w Halinowie z 

dnia 10 listopada 2011 roku w sprawie zmiany części miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Wielgolas Duchnowski w zakresie 

działek 55/1 i 55/2. 

 

4. Załącznik nr 4 – prezentacja multimedialna: ,,Informacja na temat funkcjonowania 

placówek oświatowych na terenie Gminy Halinów”. 

 


